

Inquiry of the Dental Council

The next inquiry of the Dental Council is scheduled to be held on **26 May 2025 (Monday) at 9:30 a.m.** in the Conference Room, 4/F, Hong Kong Academy of Medicine Jockey Club Building, 99 Wong Chuk Hang Road, Aberdeen, Hong Kong. All disciplinary inquiries of the Dental Council will normally be held in public unless there are exceptional reasons to do otherwise.

牙醫管理委員會的研訊

下一個研訊將於 **2025 年 5 月 26 日（星期一）上午 9 時 30 分**，在香港黃竹坑道 99 號香港醫學專科學院賽馬會大樓 4 樓會議室舉行。

除非有特殊理由，牙醫管理委員會所有紀律研訊均會公開進行。

Adverse Weather Arrangements for Inquiry

Please note the following arrangement if Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Signal or Adverse Weather and “Extreme Conditions” (“Signal”) is issued or remains in force –

(a) Signal issued when a hearing is in progress

The Chairperson presiding at the hearing shall give directions as to continuation or adjournment of the hearing, having regard to the progress of the inquiry and other relevant factors (including availability of witnesses if the hearing is adjourned). The overriding consideration is the safety of all persons concerned.

(b) Signal issued before the scheduled time of a hearing

- (i) If the Signal is cancelled at or before 6:00 a.m., the hearing will be held at the scheduled time.
- (ii) If the Signal is cancelled between 6:00 a.m. and 10:00 a.m., the hearing will be held at 2:30 p.m. of the scheduled date.
- (iii) If the Signal is cancelled (or remains in force) at or after 10:00 a.m., the hearing shall be adjourned to another date to be fixed and announced.

(April 2025)

惡劣天氣下的研訊安排

在 8 號或以上熱帶氣旋信號／黑色暴雨警告信號／惡劣天氣及「極端情況」（「有關信號」）已經發出或仍然生效時的安排如下：

(一) 有關信號於研訊進行期間發出

主持有關研訊的主席經考慮研訊的進度及其他相關因素（包括證人能否出席延期進行的研訊）後，須指示有關研訊是否繼續進行。所有在場人士的安全應為首要的考慮因素。

(二) 有關信號於研訊原定時間前發出

- (i) 如有關信號於早上六時或之前取消，當日的研訊將如期進行。
- (ii) 如有關信號於早上六時至十時前取消，當日的研訊將於同日下午二時三十分進行。
- (iii) 如有關信號於早上十時或以後取消（或仍然生效），當日的研訊將延期舉行，研訊日期將會另行安排及通知。

(2025 年 4 月)